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Vážený pane starosto,
vážený pane tajemníku.

Navazuji na svou interpelaci z předchozí schůze zastupitelstva, která se týkala stavební úřadu Prahy
1.

Nejprve bych chtěl poděkovat panu starostovi, že ve věci Soukenické 12 požádal pana tajemníka, 
aby celou věc prověřil.

Ve věci restaurace v Betlémské 9, o které se zde mluvilo mnohokrát, ovšem již nemohu moc 
děkovat. Magistrát HMP dal za pravdu našim výtkám a vyloučil úřad MČ z rozhodování z důvodu 
systémové podjatosti. Předpokládám, že se odvoláte, ale odvolání nemá odkladný účinek.

Kvůli opakujícím se pochybením a protizákonným postupům stavebního úřadu, znovu apeluji na 
Vás, pane starosto a pane tajemníku, abyste zajistili, že náš stavební úřad zas bude normálně 
fungovat.

Děkuji,

Petr Kučera


